
Interpellation 

 

 

 

 

Stadsarkitekt 

Gävle kommun är och kommer att vara i ett stort förändringsskede inom en lång tid framöver. 

Den bostadsbrist som råder och de stora omvandlingar som kommer att ske i infrastrukturen 

är exempel på det.  

Sedan 2016 har Gävle kommun haft en stadsarkitekt. Dennes strategiska uppdrag handlar 

om att arkitektoniskt vägleda genom dessa ingrepp i staden. Bevaka och utveckla strategier 

och andra övergripande dokument som berör stadsplaneringen. Men även att inspirera 

vägleda och stötta såväl entreprenörer som medborgare kring stadens utformning. Behovet 

av en övergripande resurs som hanterar detta frågor är tydligt. 

Nuvarande stadsarkitekt har i media signalerat att hon ämnar sluta inom en överskådlig 

framtid. Anställning till tjänsten som stadsarkitekt blir därmed aktuell. 

 

Med anledning av ovan är mina frågor till ansvarigt kommunalråd: 

- Hu kommer tjänsten för stadsarkitekt i Gävle kommun att utformas. 

 

Jan Myléus 

Kristdemokraterna Gävle 


